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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 8. 4. 2024 

 

Přítomni: MgA. Michálek, Ing. Horníčková, doc. Hlavica, MgA. Indrák Ph.D., prof. Medek,   

JUDr. Valová  

Omluveni: Mgr. Pospíchal 

           

1. Informace rektora:   

➢ Informace o konání "předávacích” schůzek s děkanem a novou děkankou. 

➢ Byl schválen rozpočet JAMU na rok 2024 v AS JAMU a SR JAMU – poděkování pí. 

kvestorce za přípravu rozpočtu.  

➢ Budova Beethovenova/Jánská – probíhá komunikace s MMB ohledně nacenění 

budovy Jánská a věcného břemene na Beethovenově. Z DF je nutné připravit materiál 

k „překlopení“ budovy Mozartova do budovy Jánská, kalkulace CŽV.  

➢ Excelence – na návrh ministra školství, pro JAMU cca 4 mil. Kč (2 mil. na každou 

fakultu), diskuse nad interním materiálem, který bude fakultám po schválení děkanů 

nasdílen, dodat čísla z DF (tak jak bylo dodáno z HF). 

➢ Mzdová koheze – potvrzené finance snad na konci dubna. 

➢ Úprava A+K – plánují se další schůzky, v jednání navýšení 5 miliard pro celé školství. 

➢ Doktorské studium – poděkování za úpravu textace k novele VŠ.  

➢ Emeritní profesoři – schváleno na fakultách, na příštím KR bude předloženo ke 

schválení a bude vydáno jako směrnice.  

➢ Varhany – v řešení.  

➢ Restaurace v DnO – majitelka kavárny Jaga v Bílém domě projevila zájem o restauraci 

v DnO. Proběhne výběrové řízení.  

 

2. Informace kvestorky:  

➢ Memorandum s MU o spolupráci v rámci kybernetické bezpečnosti. 

➢ Kontrola harmonogramu rekonstrukce Astorky zpracována ze strany technického 

dozoru – práce pokračují dle harmonogramu firmy IMOS. 

➢ Další jednání s firmou Konzulta na rozesílání hromadných SMS/zpráv přes aplikaci 

proběhne 9.4. 

 

3. Informace pror. Valové:  

➢ Domluva nad itinerářem ke kontrole z NAÚ 26.4.  

➢ Upozornění na akci běžeckého závodu kolem Brněnské přehrady "SAUCONY Vokolo 

priglu 2024 – bude řešeno Mgr. Pospíchalem. 

➢ Informace ze školení o nostrifikacích v Praze minulý čtvrtek. 

➢ 12.4. zasedá Rada pro vnitřní hodnocení k projednání Dodatku ke kontrolní zprávě o 

hodnocení kvality za rok 2023.  
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➢ Novela ZVŠ a s ní spojená příprava vyhlášky MŠMT o kvalifikačních rámcích – 

nenavazující Mg studium nejméně 300 kreditů – v rozporu se samotným zněním ZVŠ, 

který připouští 4letá nenavazující Mg studia – u nás herectví 4x60=240 kreditů, nutno 

projednat s DAMU. 

 

4. Informace pror. Medka:  

➢ Žádost Mgr. Hujňákové z Odboru kultury města o nominaci členů do hodnotících komisí 

v jednotlivých uměleckých druzích 

➢ Green deal – schůzka 10.4. za účasti zástupců nadace Veronica 

➢ VZ JAMU – volná část dokončena, žádost o úvodní slovo od rektora.  

 

5. Informace pror. Indráka:  

➢ Canva – proběhla distribuce uživatelských účtů, na kterou budou navazovat první 

uživatelská školení. Prozatím plánujeme školení na dva dny (úterý 28.5. a čtvrtek 

30.5.). Všechny podrobnosti a časy budou ještě rozeslány všem uživatelům s 

předstihem. Školení se odehrají v místnosti 104 na DF. 

➢ Probíhá zaškolování nové kolegyně Barbory Toiflové. V tomto týdnu budou vyřešena 

stipendia, která spadají do výzev v rámci Fondu vzdělávací politiky, 

➢ Magistrát města Brna – návštěva velvyslanců v Brně 17.5. Odpolední program 

vysokých škol je v přípravě. Na reprezentaci JAMU se budou podílet uměleckými 

výstupy studenti obou fakult. 

➢ Ve spolupráci s Jihomoravským krajem úspěšně probíhají přípravy na Den Evropy 9.5. 

Součástí oslav je i Open Air koncert Hudební fakulty. 

 

6. Informace pror. Hlavici:  

➢ Studentská grantová soutěž – Specifický vysokoškolský výzkum: Na MŠMT bylo 

odesláno vyhodnocení SGS v roce 2023. Všechny prostředky byly vyčerpány. Většina 

projektů byla splněna (na každé fakultě jen jeden nesplněný). HF je úspěšná v 

publikování v recenzovaných časopisech, DF naopak spíše spoléhá na možnost 

interního publikování v Ateliéru 205. DF se snaží využívat Research Catalogue, naopak 

ze strany HF je v tomto směru nízký zájem. Zatím ale není na veřejném profilu JAMU 

v RC zveřejněna ani jedna expozice. Nepochybně je potřeba zvýšit důraz na kvalitu 

výsledků, nikoli na kvantitu. Příští rok bude požadováno ve vyhlášení předem oznámit 

obvyklé výše odměn za řešení projektů pro řešitele i školitele. Bylo také provedeno 

vyhodnocení výsledků nedokončených v předchozích letech, více jich zbývá na DF. 

➢ Rejstřík informací o výsledcích (RIV): Odeslána data za rok 2023. DF 33 výsledků, 

HF 27 výsledků, aktuální (nikoli definitivní) poměr dělení DKRVO za rok 2024 je DF: 

59,87 %, HF: 40,12 %. Pozitivní je, že DF se nejspíš podařilo zastavit dlouhodobý 

propad (příští rok ukáže, zda to byla výjimka nebo pravidlo), a také mírný nárůst 

celkového počtu výsledků. 

➢ Příprava na implementaci reformy doktorského studia pro roky 2024-2025 (CRP 

2.0): Za JAMU budou v pracovních skupinách tyto osoby: Podpora: P. Lyko, H. 
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Slavíková; Kvalita: H. Průchová, J. Přibil; Legislativa: J. Goliášová, D. Strnad (první 

uvedení jsou garanti účasti). V konsorciu řešitelů budou za JAMU Marek Hlavica a 

prorektor pro studium (nyní L. Valová, od srpna M. Ondra). Pracovní skupině byl 

rozeslán dotazník mapující aktuální stav DSP v tématech souvisejících s projektem, 

termín odevzdání 28. dubna, následně proběhne projednání v pracovní skupině a 

stanovení úkolů a cílů. 

➢ Metodika hodnocení výzkumných organizací M25+: jednání zástupců UVŠ s prof. 

Čapkem, podařilo se jej přesvědčit, že UVŠ by měly mít možnost chápat Metodiku šířeji 

a zohlednit celou šíři našich tvůrčích činností (tedy nejen výzkum, ale i uměleckou 

tvorbu). Prof. Čapek návrh přednese MŠMT a RVVI. V případě souhlasu UVŠ připraví 

"výkladový slovník" Metodiky pro potřeby uměleckých škol. 

➢ Škálování výzkumných organizací: RVVI zveřejnila škálování výzkumných 

organizací. JAMU je C (stejně jako AMU a AVU, UMPRUM je B). A jsou UK, MUNI, 

UPOL, JUČB, VUT, ČVUT, C jsou např. Opava, Zlín, Ústí, Hradec Králové, Mendelova 

univerzita či Veterinární univerzita; D jsou Vysoká škola polytechnická Jihlava a Vysoká 

škola technická a ekonomická v Českých Budějovicích a soukromé vysoké školy 

(UJAK, ŠKODA Auto apod.). Hodnocení bude mít vliv na míru navyšování DKRVO. 

➢ Vyhodnocení plnění Plánu realizace Strategického záměru rozvoje výzkumu 

JAMU: byly rozeslány podklady, termín zpracování podkladů do 29.dubna.  

➢ Řád habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem: Předjednaný návrh 

novely bude rozeslán členům vedení k připomínkám. 

➢ Technology, Art, Humanities – Creative and Innovation Centre (TAH): Byla 

dokončena první verze stanov a byly rozeslány k připomínkování. TAH aktivně vstoupí 

do připomínkování novely Definic druhů výsledků s cílem zařadit do nich umělecký 

výzkum; proběhne setkání reprezentantů TAH s prof. Polívkou (RVVI). Na přelomu 

dubna a května proběhne prezentace TAH v Brně, termín ještě bude upřesněn. 

➢ Digitální archiv JAMU: proběhlo jednání s firmou Agora a následně nám byla 

doručena aktualizovaná (snížená) cenová nabídka. Pokrok je pozitivní. 

 

 

Další porada vedení se uskuteční v pondělí 22. 4. 2024 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 

 

 

  Zapsala: Mgr. Dozbabová                      verifikoval: MgA. Michálek a vedení 

 

  

 

https://www.uni-lj.si/research_and_development/research__development_and_art_activities/arts/
https://www.uni-lj.si/research_and_development/research__development_and_art_activities/arts/

